

طلب شراء سلع/بضاأ ancing and Promise

بنـك الرياض	وفقا لصيغ التمويل الإسلامي ووعد بذلك
Riyad Bank	Request to purchase goods according to the Islamic fi
Riyad Bank	

Date:

التاريخ

To:	RIYAD	BANK	Trade Finance	Centre)
-----	-------	------	---------------	---------

I present a request for Murabaha financing for the purchase of goods and commodities Mentioned below, according to your approved and according to the following principles:

- 1- Total cost: expected for the buyer within the limits of (.....) and including:
- The value of the goods/merchandise/cars to be purchased. This is according to the price quote and data provided by us as part of this request.
- 2- The profit margin percentage (......% annually) of the total cost.
- 3- A statement of the descriptions and quantities of the goods to be purchased and the selling party.
- According to attached LC application and signed by us.
- 4- Conditions and place of delivery: According to attached LC application.
- 5- Settlement method: According to the Murabaha sale contract.
- A Down payment:.....only
- B- The rest amount:.....only

It is paid according to what is detailed in the Murabaha sale contract.

6- Guarantees:

To ensure my commitment to pay the total cost of purchasing goods/cars/real estate/Islamic investment units and the amounts due to the bank, in the event I purchase what was mentioned above, I provide the following quarantees:

7- General conditions:

This my commitment to Riyad Bank to conclude the Murabaha sale agreement and purchase the specified goods/merchandise/cars of the type and quantity mentioned above. This happens as soon as the bank informs me that the purchase has been completed based on my request and that it is ready for delivery in one lot or in partially or that documents have been received.

Date:

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

السادة / بنك الرياض (مركز تمويل التجارة)

أتقدم لكم بطلب تمويل مرابحة في شراء البضائع والسلع المذكورة ادناه, طبقا للصبغ المعتمدة لدبكم وفقا للأسس التالية :

- 1- التكلفة الكلية : المتوقعة للمشترى في حدود(......) وتشمل
- قيمة السلع/البضائع/السيارات المراد شراؤها. وذلك حسب عرض الأسعار والبيانات المقدمة منا كجزء منم بهذا الطلب.
 - 2- نسبة هامش الربح (....... % سنويا) من التكلفة الكلية.
- بيان اوصاف وكميات البضاعة المطلوب شراؤها والحمة البائعة.
 - بموجب طلب فتح الاعتماد المرفق والموقع من قبلنا .
- 4- شروط ومكان التسليم: بموجب البيانات الموجودة بطلب فتح الاعتماد المرفق.
 - 5- طريقة السداد: وفقا لعقد البيع بالمرابحة .

فقط	أ – دفعة مقدمة مبلغ وقدرة
فقط	ب- باقي الثمن مبلغ وقدرة
.ä	يسدد وفقا لما هو وارد تفصيلا يعقد البيع بالمرايد

6- الضمانات:

وضمانا لالتزامي بسداد اجمالي تكلفة شراء السلع/السيارات/العقار/
وحدات استثمارية إسلامية والمبالغ المستحقة للبنك وفي حال
شرائي ما ذكر أعلاه اقدم الضمانات التالية:

7- شروط عامة:

اقر والتزم نهائيا لبنك الرياض لإبرام اتفاقية البيع بالمرابحة وشراء السلع/البضائع/السيارات المحددة الاوصاف بالنوع والكمية الواردة أعلاه. وذلك بمجرد اعلام البنك لي بتمام الشراء بناء على طلبي هذا وانها جاهزة للتسليم دفعة واحدة او على دفعات او وردت مستندات ملكيتها.

> تحریرا فی الموافق

Rivad Bank, Public Shareholding Company, Capital of SAR 30 Billion, Commercial Register 1010001054, Trade Finance Center, P.O Box 2175 Riyadh 21275, Tel +966 11 40133030 National Address: 2424 - Alshohada Dist. Unit 21 1324 - Riyadh 7279 Kingdom of Saudi Arabia www.riyadbank.com is licensed by the Council of Ministers Ressolution (91) dated 23/11/1957, and regulated by Saudi Central bank.

بنك الرياض شركة مساهمة عامة، برأس مال30مليار، سجل تجاري رقم 1010001054، مركز تمويل التجارة، ص.ب 2175 الرياض 21275، هاتف 2173، 966114013030+ العنوان الـ طني: 2414، حي الشهداء، وحدة رقم 21 الرياض 13241-7279 المملكة العربية السعودية. www.riyadbank.com مرخص لها بموجب قرار مجلس الوزراء رقم (91) بتاريخ 1377/05/01هـ وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.



طلب شراء سلع/بضائع وفقا لصيغ التمويل الإسلامي ووعد بذلك Request to purchase goods according to the Islamic financing and Promise

* يتم الاحتفاظ بأصول المستندات الورقية لمدة عشر سنوات

* Originals of paper documents to be kept for ten years.

Applicant Name:		اسم المشتري (العميل):
Signature:		التوقيع:
Signatures has been verified		• تم التحقق من التوقيع
Bank employee Name:		اسم موظف البنك:
Signature:		التوقيع:

المصرفية الإسلامية –(6-06)